
 

 

SKUPŠČINA 

 EVROPSKEGA ZDRUŽENJA ZA TERITORIALNO SODELOVANJE 

 EZTS GO 

 

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E 
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA 

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” 
 

ZAPISNIK ŠT. 26 Z DNE 11. MAJA 2018 
 

 

Dne 11. maja 2018 se je ob 9.20 v sejni sobi EZTS GO v Palači Alvarez, ul. Diaz 5 v Gorici, sestala Skupščina 
EZTS GO z naslednjim dnevnim redom: 

1. potrditev zapisnika z dne 20. 4. 2018; 

2. prenova sestave stalnih odborov EZTS GO; 

3. predstavitev strateškega načrta za valorizacijo Čezmejnega naravnega parka Soča-Isonzo; 

4. rekapitulacija stroškov infrastrukturnih objektov, predvidenih v projektu Isonzo-Soča; 

5. plačilo članov Nadzornega sveta (revizorskega organa) EZTS GO – sprememba proračuna št. 1; 

6. razno. 

 

Prisotni so: 

 

Davide COMOLLI (Občina Gorica) P 

Walter de GRESSI (Občina Gorica) P 

Robert GOLOB (Mestna občina Nova Gorica) P 

Pierluigi MEDEOT (Občina Gorica) A/O 

Miran MÜLLNER Mestna občina Nova Gorica) P 

Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Franco PERAZZA (Občina Gorica) P 

Alessandro PUHALI (Občina Gorica) P 

Livio SEMOLIČ (Obina Gorica) A/O 

Bernardo SPAZZAPAN (Občina Gorica) A/O 

Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) P 

Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P 

 

Seje so se udeležili: 

Rodolfo ZIBERNA, župan Občine Gorizia 
Matej ARČON, župan Občine Nova Gorica 
Milan TURK, župan Občine Šempeter-Vrtojba 
Sandra SODINI, direktorica EZTS GO 
Tanja CURTO, uradnica Občine Gorica – EZTS GO 
Laura GRABA, uslužbenka EZTS GO 
Claudio POLVERINO, član revizorskega organa EZTS GO 
 

 



 

 

Predsednik Golob predlaga spremembo dnevnega reda, in sicer obravnavo 5. točke po 1. točki. 
Skupščina sprejme spremembo. 
 
1. točka: Odobritev zapisnika z dne 20. 4. 2018; 
Zapisnik je odobren. 
 
 
2. točka: Plačilo članov odbora revizorjev EZTS GO – sprememba proračuna št. 1 
 
Direktorica opiše sklep in razloge, ki so privedli do zahtevka za povišanje plače odbora revizorjev, o katerem so bili župani 
že obveščeni. Nato spomni, da učinkoviti pregledi so zagotovo pomembni in preprečujejo računovodske težave. Revizorji 
so zelo izkušeni in izjavja, da je za spremembo plačila. 
 
Predsednik spomni, da je za spremembo plačila potrebno spremeniti proračun, ki se navezuje na delež, ki so ga vplačale 
ustanove ustanoviteljice. 
 
Župan Ziberna omeni, da je zakonsko obvezno plačati strokovnjake, tudi ker velja soodgovornost pri revidiranju ustanove. 
 
Župan Turk izjavi, da ne more oceniti opravljenega dela, ker je slednje podvrženo italijanski zakonodaji in torej prepušča 
oceno italijanski komponenti. Nato spomni, da vsi občinski prispevki za EZTS GO morajo potekati preko pisnega dogovora 
in jih mora odobriti občinski svet. 
 
Predsednik oceni, da je postopek zelo kompleksen, če ga primerjamo z zahtevanim zneskom. Skupščino pozva, naj se o 
tem odloči. Po sklepu se bo sklenilo potrebne dogovore z ustanovami ustanoviteljicami. 
 
Nemec izjavi, da je proti, saj meni, da so predlagani zneski previsoki. Nadalje meni, da je treba iz principa poiskati ljudi, ki 
so pripravljeni nekaj storiti za EZTS. Meni, da to ni vprašanje zneskov, ampak načela. 
 
De Gressi spomni, da v Italiji imajo revizorji veliko odgovornost, ki za visoke zneske je res obsežna. Zahtevani znesek 
pokriva samo delno poklicno zavarovanje. Spomni, da so profesionalci in da to ni politična in/ali voljen položaj. 
 
Müllner se strinja, da je odgovornost revizorjev velika in je nekaj, za kar se danes plača. Prizna, da jih ne pozna osebno in 
da ne more oceniti njihovega dela. Sprašuje, kako bo svojo funkcijo vodila direktorica MONG in je zaskrbljen, da bi lahko 
tudi člani odborov zahtevali plačo. 
 
Direktorica obrazloži skupščini vlogo odbora revizorjev v Italiji in spomni, da je direktorica EZTS napotena in je plačana. 
Revizorji imajo, takoj po direktorici, največjo odgovornost v primeru pregledov in jih lahko prikličejo pred sodišče za določene 
problematike, ki jih niso ugotovili. V primerjavi z drugimi vlogami znotraj EZTS, kot sta skupščina (strateška) in odbori 
(posvetovalni), samo direktorica, predsednik in revizorji imajo pravno odgovornost. Ostali opravljajo pomembno vlogo, a 
niso kazensko/civilno odgovorni. Nato povzame delovanje revizorjev: trimesečni pregledi, tesno sodelovanje z vodstvom, 
pregled vseh proračunov in obračunov, trimesečni sestanki za preverjanje blagajne, bank. V Italiji so to samozaposleni 
profesionalci in večkrat pomagajo vodstvu pri odločanju, kako nastaviti določene procese. 
 
Predsednik povzame vlogo odbora revizorjev, pri tem pa izpostavi, da predlagana plača ni dobičkonosna.  
 
Trojar Lapanja vpraša, ali se je treba odločiti danes, saj se člani niso še medsebojno posvetovali. Prosi, naj se tej zadevi 
nameni nekaj dodatnega časa, da lahko preverimo, kako se lahko pokrije ta strošek s proračunskimi sredstvi, saj je treba 
podrobno razčleniti tudi skupni prispevek vseh treh ustanov v višini 160.000,00 EUR. 
 
Šibav se strinja z županom Turkom in meni, da gre tu za načelo, zato se ne sme prehitro odločati. 
 
Poseže član odbora revizorjev Polverino, ki meni, da je treba sklep sprejeti soglasno, zato, ne bo prišlo do težav v prihodnje. 
 
Predsednik Golob predlaga, da se skupaj z občinami ustanoviteljicami preveri vire financiranja in ponovno vloži v obravnavo 
sklep na skupščini ter sestavi dogovor za nakazilo letnih deležev občin ustanoviteljic EZTS. Skupščina se načeloma strinja 
s spremembo plače revizorjev. 
 
 
3. točka: Obnova sestave stalnih odborov EZTS GO 
 
Direktorica opiše postopek, ki je privedel do prenove sestave stalnih odborov EZTS GO. Nadalje spomni, da so odbori 
ključni element EZTS in da so sodelovali že od vsega začetka pri oblikovanju strateškega načrta. Z leti nekateri člani niso 
bili več na voljo in zato se je prosilo župane, naj pregledajo odbore. Tri občine so potrdile, nadomestile in dopolnile nove 
člane, ki jih bo danes skupščina odobrila. To smo storili tudi zato, ker je treba ponovno začeti razpravljati o strateškem 
načrtu EZTS – tj. o Beli knjigi – v luči dogodka na Trgu Evrope novembra lani. Odbori so ključnega pomena za ohranjanje 
stikov z lokalnimi ustanovami.  
 



 

 

Predsednik ugotovi, da so nova imena pri sestavi odborov, predlaga, naj se ohrani trenutne koordinatorje, ki so tudi člani 
skupščine in za manjkajočega koordinatorja Odbora za energijo predlaga Roberta Žerjala. 
 
Skupščina soglasno odobri novo sestavo odborov in njihove koordinatorje 
 
 
4. točka: Opis strateškega načrta teritorialnega trženja Čezmejnega parka Isonzo-Soča; ekonomski okvir 
infrastrukturnih del, ki jih predvideva projekt Isonzo-Soča 
 
Direktorica opiše načrt, ki je bil že v celoti predstavljen skupščini. 
Nato spomni, da je načrt plod usklajevanja z občinskimi službami, skupnega načrtovanja med tremi občinami, z namenom, 
da se vzpostavi enotno urbano in turistično pot od izvira do izliva Soče. MONG ima že opredeljen načrt kolesarskih stez, 
Občina Gorica pa bo izhajala iz svojega Strateškega načrta, ki predvideva obroč in dve osi: sever-jug in zahod-vzhod. Nato 
omeni, da je načrt dolgoročno načrtovanje lokalnega prostora in podrobno opiše 4 sklope, ki sovpadajo s 4 javnimi naročili, 
ki jih bo EZTS izvedel kot naročnik: 
1. sklop, Infrastrukturne ureditve za rekreacijsko območje v zgornji Vrtojbi - Kamp, začetek postopka junija 
2. sklop, Brv čez reko Sočo v Solkanu in kolesarske steze za priključitev na kolesarsko stezo iz Bovca, začetek postopkov 
v začetku 2019  
3. sklop, Projekt za izvedbo kolesarske steze in pešpoti vzdolž meje – pot Transalpina, na mešanem italijansko-slovenskem 
ozemlju in z velikim simbolnim pomenom 
4. sklop, Izvedba pešpoti in kolesarskih stez vzdolž Soče od ulice Via degli Scogli v Pevmskem parku do Stražce in vzdolž 
prečne osi od Pevmskega parka do ulice San Gabriele, tj. na območju Občine Gorica.  
 
Nato opiše del študije o trženju, ki je bilo oblikovana tudi v sodelovanju z ustanovami in prebivalci. Ta del je osnovan na 
nekaterih temeljih, v katere je treba vložiti, tudi v luči teritorialnih statistik in analiz, ki podpirajo samo študijo. Spomni, da je 
to prva čezmejna analiza s čezmejnimi podatki, ki deluje kot enotna čezmejna strategija tega območja. Študija bo koristna 
tudi za kandidiranje Nove Gorice za Evropsko kulturno prestolnico 2025. 
 
Predsednik predlaga naj se obravnava in sprejme sklep glede obeh točk na dnevnem redu. 
 
Müllner meni, da je lahko koristno vključiti v študijo tudi podatke o športu, tudi zato, ker veliko dogodkov na lokalni ravni 
promovirajo prav športna društva. 
 
Nemec izpostavi pomen, da se ustrezno označi posamezne poti in znamenitosti. 
 
Trojar Lapanja meni, da je kandidatura Nove Gorice za Evropsko kulturno prestolnico 2025 dodana vrednost, ki jo je treba 
vključiti v študijo, saj lahko slednja postane odlična osnova za kandidaturo.  
 
Predsednik se strinja, naj se EZTS GO vključi v postopek kandidiranja za Evropsko kulturno prestolnico 2025 in da je ta 
dokument opredeljen kot referenca. Nato izpostavi, da je EZTS funkcionalen prav za tovrstne postopke. 
 
Šibav spomni, da se izvajajo pobude tudi za kandidiranje za Prestolnico športa. 
 
De Gressi meni, da je kolesarska steza začetek. Nato izpostavi pojem dobrega počutja in pozitivnega razmišljanja o miru v 
naših krajih, pri tem pa spomni, da sem prihajajo tudi ljudje od daleč, ki tu iščejo kraj, kjer se lahko umirjeno sprostijo. 
Upokojenci kot pozitiven dejavnik, starejše osebe, ki se dobro počutijo ali velika podjetja, ki se premikajo v mesta, kjer se 
bolje živi. Upoštevati dobro počutje v strateškem načrtu, kot moto, za prihodnjo vizijo mesta in kot skupno točko z 
načrtovanjem zdravstvenih storitev. Nadalje spomni, da je treba biti pozorni na razlastitve zemljišč na italijanski strani, kar 
lahko zelo zavleče postopke. 
 
Direktorica poudari, da se bo prednostno obravnavalo dela na javnih zemljiščih za skoraj celotno kolesarsko stezo. V 
stroškovnih načrtih so predvidena sredstva za prijateljske dogovore, ki jih je treba vključiti zaradi zakonov, a se bo razlastilo 
čim manj. 
 
Golob se strinja z temi različnimi predlogi, ki bodo vključeni tudi v novo Belo knjigo. 
Nato postavi na glasovanje strategijo in ekonomski okvir infrastrukturnih del, ki jih predvideva projekt Isonzo-Soča, ki je 
razdeljen na 4 sklope. 
 
Skupščina soglasno odobri strategijo in ekonomski okvir. 
 
 
5. točka: Razno  
 
Direktorica spomni, da so odbori odprti za vse člane skupščine, kdor ima specifični interes za določeno temo se lahko 
udeleži sestankov ter se lahko povabi tudi strokovnjake/tehnike. 
 



 

 

Puhali obvesti skupščino o napredku za Transalpina. Med obiskom v Rimu je ugotovil, da so se začela dela RFI za muzejsko 
zbirko v Trstu (predviden znesek: 5.000.000 EUR). Namen je soudeležiti kot aktivni akter tega procesa tudi slovensko 
ministrstvo. Slišal je, da bi radi opustili del stavbe novogoriške železniške postaje, in da obstajajo dvomi glede turističnega 
koriščenja slednje. Kljub temu obstajajo pogoji, da to postane najpomembnejša turistična železnica v Evropi. Nadalje meni, 
da je treba nastopati enotno že od vsega začetka in skušati ugotoviti, kaj o tem menijo v Ljubljani. 
 
Predsednik se strinja, da je treba izpostavljene zadeve preveriti, EZTS pa bo moral stopiti v stik tako z RFI kot s slovensko 
družbo. 
 
Sestanek za zaključi ob 11. uri. 

 

Zapisničarka 

Tanja Curto 

 

 

Predsednik 

Robert Golob 

 

 

 



 

 

ASSEMBLEA DEL  

GRUPPO EUROPEO DI COOPERAZIONE TERRITORIALE 

GECT GO 

 

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E 
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA 

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” 
 

 

VERBALE N. 26 dd. 11 MAGGIO 2018 
 

 

Il giorno 11 maggio 2018 alle ore 9.20 nella Sala riunioni del GECT GO a palazzo Alvarez, via Diaz, Gorizia, si 
è riunita l'Assemblea del GECT GO con il seguente ordine del giorno: 

1. Approvazione verbale dd. 20/4/2018; 

2. Rinnovo della composizione dei Comitati permanenti del GECT GO; 

3. Illustrazione del Piano strategico di marketing territoriale del Parco transfrontaliero Isonzo-Soča; 

4. Quadro economico delle opere infrastrutturali previste dal progetto Isonzo-Soča 

5. Compenso dei componenti del Collegio dei revisori dei conti del GECT GO - variazione al bilancio 
di previsione n. 1; 

6. Varie ed eventuali. 

 

 

Presenti: 

 

Davide COMOLLI (Občina Gorica) P 

Walter de GRESSI (Občina Gorica) P 

Robert GOLOB (Mestna občina Nova Gorica) P 

Pierluigi MEDEOT (Občina Gorica) A/O 

Miran MÜLLNER Mestna občina Nova Gorica) P 

Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Franco PERAZZA (Občina Gorica) P 

Alessandro PUHALI (Občina Gorica) P 

Livio SEMOLIČ (Obina Gorica) A/O 

Bernardo SPAZZAPAN (Občina Gorica) A/O 

Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) P 

Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P 

 

 

 

Partecipano alla seduta: 
 
Rodolfo ZIBERNA, sindaco del Comune di Gorizia 
Matej ARČON, sindaco del Comune di Nova Gorica 
Milan TURK, sindaco del Comune di Šempeter-Vrtojba 



 

 

Sandra SODINI, direttore del GECT GO 
Tanja CURTO, funzionario del Comune di Gorizia – GECT GO 
Laura GRABA, istruttore contabile GECT GO 
Claudio POLVERINO, componente del Collegio dei Revisori dei Conti 
 
Il Presidente Golob propone l’inversione dell’ordine del giorno, inserendo il punto 5 dopo il punto 1. 
L’Assemblea approva la modifica. 
 
Ad 1) Approvazione verbale dd. 20/4/2018; 
Il verbale viene approvato. 
 
Ad 2 Compenso dei componenti del Collegio dei revisori dei conti del GECT GO - variazione al bilancio di previsione 
n. 1 
 
Il Direttore illustra la deliberazione e le motivazioni che hanno portato alla richiesta di aumento del compenso da parte del 
Collegio dei revisori della quale i sindaci sono già stati informati. Ricorda che un controllo efficace è sicuramente importante 
ed evita problemi in fase contabile. I revisori sono persone di grande esperienza e si dichiara favorevole alla modifica del 
compenso. 
 
Il Presidente ricorda che la modifica del compenso comporta una variazione di bilancio che si collega alla quota versata 
dagli enti fondatori. 
 
Il sindaco Ziberna ricorda che vi è un obbligo di legge a pagare un corrispettivo ai professionisti, essendoci anche una 
corresponsabilità nella revisione dell’Ente. 
 
Il sindaco Turk dichiara di non poter valutare il lavoro svolto in quanto soggetto a norma italiana e si affida al giudizio della 
componente italiana. Ricorda che tutti i contributi del Comune al GECT GO vanno effettuati tramite accordo scritto e devono 
avere l’approvazione del Consiglio comunale. 
 
Il Presidente valuta che la procedura sia molto complessa se confrontata all’importo richiesto. Chiede all’Assemblea di 
decidere in merito. A seguito della deliberazione verranno stipulati gli accordi necessari con gli enti fondatori. 
 
Nemec si dichiara contrario in quanto ritiene che le somme proposte siano troppo altre. Ritiene che per principio bisogna 
trovare persone che siano disposte a fare qualcosa per il GECT. Non è una questione di importi ma di principio. 
 
De Gressi ricorda che in Italia i revisori dei conti hanno una grande responsabilità, che per importi alti diventa effettivamente 
notevole. L’importo richiesto copre solo parzialmente un’assicurazione professionale. Ricorda che sono dei professionisti, 
non è una carica politica e/o elettiva. 
 
Müllner concorda che la responsabilità dei revisori è notevole ed è una cosa che oggigiorno si paga. Ammette di non 
conoscerli personalmente né di poter valutare il loro lavoro. Si chiede come verrà gestita la carica dalla direttrice di MONG 
e si preoccupa che anche i membri dei Comitati non chiedano di venir pagati. 
 
Il Direttore spiega all’Assemblea il ruolo del Collegio dei revisori in Italia. Ricorda che il Direttore del GECT ha un distacco 
e viene retribuito. I revisori hanno - dopo il Direttore - la più grande responsabilità nel caso di controlli e possono essere 
chiamati a giudizio su determinate problematiche che non hanno accertato. Rispetto ad altri ruoli del GECT, come 
Assemblea (strategico) e Comitati (consuntivo), solo il Direttore, il Presidente e il Collegio hanno responsabilità legale nel 
loro ruolo. Le altre figure hanno ruolo importante ma non penale/civile. Riassume il lavoro del Collegio: verifiche trimestrali, 
lavoro in stretta collaborazione con la direzione, verifica di ogni bilancio preventivo e consuntivo, riunioni trimestrali per le 
verifiche di cassa, verifiche di banca. Da parte italiana sono liberi professionisti e aiutano spesso la direzione anche per 
decidere come impostare certi processi. 
 
Il Presidente riassume il ruolo del Collegio, rilevando che il compenso proposto non appare come lucrativo.  
 
Trojar Lapanja chiede se è necessario arrivare a una decisione in data odierna, in quanto i componenti non si sono consultati 
tra di loro. Chiede di avere ulteriore tempo per verificare come trovare nel bilancio gli spazi finanziari per la copertura di 
questo costo, dato che anche il contributo totale dei tre enti di 160.000,00 € va dettagliato ulteriormente. 
 
Šibav concorda con il sindaco Turk ritenendola una questione di principio e chiedendo di non affrettare le decisioni. 
 
Interviene il membro del Collegio dei revisori Polverino, che ritiene che la delibera dovrebbe avere unanimità, per non avere 
problemi in futuro. 
 
Il Presidente Golob propone di verificare ulteriormente con i comuni fondatori le fonti di finanziamento e ripresentare la 
deliberazione in Assemblea nonché redigere l’accordo per il versamento delle quote di funzionamento annuali dei Comuni 
fondatori al GECT. L’Assemblea concorda in linea di massima alla modifica del compenso dei revisori. 



 

 

 
Ad 3) Rinnovo della composizione dei Comitati permanenti del GECT GO 
 
Il Direttore illustra il procedimento che ha portato alla rivisitazione della composizione dei Comitati permanenti del GECT 
GO. Ricorda che i comitati sono una parte fondamentale del GECT che hanno collaborato sin dall’istituzione alla 
strutturazione del piano strategico. Nel corso degli anni alcuni componenti non erano più’ disponibili e pertanto è stato 
chiesto ai sindaci di revisionare i comitati. I tre comuni hanno confermato, sostituito e integrato nuovi membri che oggi 
portiamo all’approvazione dell’Assemblea. Un tanto anche perché si deve ricominciare a parlare del piano strategico del 
GECT - detto anche Libro bianco - in onore dell’evento in Transalpina del novembre scorso. I comitati sono fondamentali 
per avere contatti con gli enti del territorio.  
 
Il Presidente appura che vi sono nuovi nominativi nella composizione dei Comitati, propone di mantenere gli attuali 
coordinatori che sono anche membri dell’Assemblea e, per il coordinatore mancante del Comitato energia, propone Robert 
Žerjal. 
 
L’Assemblea approva all’unanimità la nuova composizione dei Comitati e i loro coordinatori. 
 
Ad 4) Illustrazione del Piano strategico di marketing territoriale del Parco transfrontaliero Isonzo-Soča; Quadro 
economico delle opere infrastrutturali previste dal progetto Isonzo-Soča 
 
Il Direttore illustra il Piano, che è stato reso disponibile integralmente all’Assemblea. 
Ricorda che il piano è frutto anche di un coordinamento con i servizi comunali, di una pianificazione congiunta nei tre territori 
in maniera da rendere un unico percorso – sia urbano che turistico - collegato con le sorgenti e le foci dell’Isonzo. Il Comune 
di Nova Gorica ha già un piano delle ciclabili definito, mentre il Comune di Gorizia prenderà spunto proprio dal Piano 
strategico, che prevede un ring e due assi: nord-sud e est-ovest. Ricorda che il Piano è una pianificazione del territorio a 
lungo termine. Nel dettaglio illustra i quattro lotti individuati dallo studio, che corrispondono anche alle quattro gare che 
verranno implementate dal GECT come stazione appaltante: 

1. lotto, Opere infrastrutturali per l'area ricreativa di Vrtojba - Camp Vrtojba, con inizio procedure a giungo 
2. lotto, Passerella sul fiume Isonzo a Salcano e piste ciclabili di collegamento con la ciclabile proveniente da 
Bovec, con inizio procedure a inizio 2019 
3. lotto, Progetto di realizzazione di un itinerario ciclabile e pedonale lungo il confine – percorso Transalpina, su 
area mista italo-slovena e con valore molto simbolico 
4. lotto, Realizzazione di percorsi pedonali e ciclabili lungo l’Isonzo da via degli scogli a Parco Piuma e fino a 
Straccis e lungo l’asse trasversale dal Parco Piuma a via San Gabriele, che è lotto nel territorio del Comune di 
Gorizia 

 
Illustra la parte dello studio relativa al marketing, predisposta anche a seguito della compartecipazione degli enti e dei 
cittadini. Questa parte è suddivisa in alcuni pilastri che sono punti sui quali investire, viste anche le statistiche e analisi 
territoriali che si trovano a supporto nello studio stesso. Ricorda che è la prima analisi transfrontaliera con dati transfrontalieri 
che viene posta come strategica unica transfrontaliera dell’area. Lo studio sarà molto utile anche per la candidatura di Nova 
Gorica a Capitale europea della cultura 2025. 
 
Il Presidente, vista l’illustrazione, propone di discutere e di deliberare su ambedue i punti all’odg. 
 
Müllner ritiene possa essere utile inserire nello studio anche riferimenti relativi allo sport, anche alla luce del fatto che molti 
degli eventi sul territorio sono promossi da società sportive. 
 
Nemec sottolinea l’importanza di evidenziare in maniera adeguata sul territorio i diversi itinerari e luoghi di interesse. 
 
Trojar Lapanja ritiene che la candidatura di Nova Gorica a Capitale europea della cultura 2025 sia un valore aggiunto che 
va inserito nello studio in quanto lo stesso può essere un’ottima base di per sé alla candidatura.  
 
Il Presidente concorda che il GECT GO venga inserito nella procedura di candidatura a Capitale europea della cultura 2025 
e che il presente documento sia tra quelli di riferimento. Sottolinea che l’istituzione del GECT è funzionale proprio a questo 
tipo di procedimenti. 
 
Šibav ricorda che ci sono iniziative anche per la candidatura a Capitale dello sport. 
 
De Gressi ritiene che la pista ciclabile sia un punto di partenza. Rileva il concetto di benessere e del pensare in positivo 
sulla tranquillità dei nostri luoghi, ricordando che ci sono persone che arrivano da lontano cercando un posto dove stare in 
pace. Pensionati come fattore positivo, anziani che stanno bene o grandi ditte che delocalizzano in citta più vivibili. 
Considerare anche il benessere nel piano strategico, come slogan, per una visione futura della città e un collegamento con 
la progettazione relativa ai servizi sanitari. Ricorda di prestare attenzione agli espropri di terreni su parte italiana, che 
possono portare a tempi molti lunghi. 
 
Il Direttore sottolinea che si darà priorità alle opere sul terreno pubblico per quasi per tutta la ciclabile. Nei quadri economici 
sono previsti fondi per accordi bonari che vanno inseriti per legge, ma si esproprierà il meno possibile. 



 

 

 
Golob concorda con le varie proposte, che troveranno anche posto nel nuovo Libro bianco. 
Mette in votazione la strategia e il quadro economico delle opere infrastrutturali previste dal progetto Isonzo-Soča suddiviso 
in quattro lotti. 
 
L’Assemblea approva all’unanimità la Strategia e il Quadro economico. 
 
 
Ad 5) Varie ed eventuali 
 
Il Direttore ricorda che i Comitati sono aperti a tutti i componenti dell’Assemblea, chiunque abbia un interesse specifico di 
un tema può partecipare nonché possono essere invitati anche altri esperti / tecnici. 
 
Puhali aggiorna l’Assemblea sugli sviluppi per la Transalpina. Durante una visita a Roma ha appreso che i lavori di RFI per 
la raccolta museale di Trieste sono iniziati (importo previsto: 5.000.000€). Vi è l’intenzione di coinvolgere come parte attiva 
del processo anche il Ministero sloveno. Giungono voci di volontà di dismettere parte dell’edificio della Transalpina e 
incertezze nella sua utilizzazione turistica, mentre ci sono tutti i presupposti per farla diventare la più importante ferrovia 
turistica d’Europa. Ritiene che si debba agire uniti sin da subito capendo anche che sensibilità ci siano in merito a Ljubljana. 
 
Il Presidente concorda che le questioni poste vadano verificate, il GECT dovrà entrare in contatto sia con RFI che con la 
controparte slovena. 
 
La seduta si chiude alle ore 11 
 
 
La verbalizzante 
Tanja Curto 
 
 
 
 
Il Presidente  
Robert Golob 

 


